Taiye CNC lathe 6163

台业数控车床 TY6163

1，无需编程。我公司提供了自主研发的专业自动编程软件。

2，无需车工知识。简单易学，用工门槛超低不再为招工而烦恼。

3，机床采用直接图纸数据输入，可大幅提高效率，彻底杜绝编程错误。一个人可轻松操作三台，不用停机可在多页面屏幕下进行后续工件的数据输入。￠180及以下模具月产能1200—1300套。大大降低了车工劳动强度同时也降低了用工成本，半封闭的防护钣金也改善了车工的精神面貌。

4，尺寸精确外形美观，品质超过出口标准，且相同模具可实现止口通配。

5，性价比极高。针对铝型材挤压模具专门设计开发，专业性极强，且配件均采用与加工中心同等档次的配置。

6，兴顺精密模具有限公司、广东坚美铝业、广东凤铝铝业、增城荣阳铝业公司等众多铝材模具知名企业均已使用且获得非常高的评价。

1. No programming required. Our company provides professional automatic programming software developed by ourselves.

2, no need to know the workmanship. It is easy to learn, and the use of the workmanship is no longer annoying for recruitment.

3, The machine tool uses direct drawing data input, which can greatly improve efficiency and completely eliminate programming errors. One person can easily operate three machines, and can perform data input of subsequent work-pieces under the muti-page screen without stopping the machine. ¢180 and below mold monthly capacity of 1200-1300 sets. The labor intensity of the lathe is greatly reduced and the labor cost is also reduced. The semi-closed protective sheet metal also improves the mental outlook of the lathe.

4, the size and accuracy of the appearance have exceeded the export standard, and the same mold can achieve the mouth wild.

5, the price is extremely high. Specially designed and developed for aluminum extrusion dies, the professionalism is extremely strong, and the accessories are all in the same grade as the machining center.

Lots of famous aluminium company and mould company have been used our machine tool and get very high ratings
最大回转直径
Max. Swing Diameter: 630 MM

最大加工直径
Max processing dia. in Tool holder
